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Abstract:

Our research tagged with 'Quranic and poetic evidences in the Book of Al -Jamal Al -
Zajaji' aims to show the value of grammatical evidence of all degrees in justifying the
grammatical rule and its industry, as well as highlighting the value of the educational
grammar integrated into the texts from the Holy Qur’an, the hadith of the Prophet, and the
words of the Arabs, and the most important results reached she:

The authentic linguistic hearing in the manufacture of the grammar of the language and
the code of the blog in both teaching educational and scientific grammar.

key words:

Language - grammar - protest - sediment - grammatical evidence - linguistic hearing -
budget.

Résume:

Nos recherches ont étiqueté les «preuves Quraniques et poétiques dans le Livre de Al
-Jamal Al -zajaji» vise a montrer la valeur des preuves grammaticales de tous les
diplémes pour justifier la regle grammaticale et son industrie, ainsi que la valeur de la
valeur de la grammaire éducative intégré dans les textes du Saint Coran, le Hadith du
Prophete, et les paroles des Arabes, et les résultats les plus importants ont atteint elle:
L'audition linguistique authentique dans la fabrication de la grammaire de la langue et le
code du blog dans I'enseignement de la grammaire éducative et scientifique.
les mots cles:

Langue - Grammaire - Protest - Sédiment - Preuve grammaticale - audition linguistique -
Budget.



